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Møteinnkalling     

Emne Styremøte   

Dato: 11.10.2022 Tid: 18:30  

Til Styrets medlemmer  Fra: Styrets leder  

Kopi    

Sted Idrettshuset, Hortemo    

Referat:     

Til stede: Aina, Michael, Kjetil, Tom, Aina, Stine 

Ikke til stede:  

Referent: Stine 

 
 
Fast post:  
 

Sak Ansvar 

Godkjenning av referat Styrets leder 

  

Post –  Styrets leder 

Mail fra Blå kors 
Informasjon fra Blå kors angående om en ny app «innafor». Appen 
handler om hvordan barn kan ta kontakt med foreldre og trener.  
Styret er enig i at vi ikke går videre med denne saken. Renate svare 
mailen at vi ikke er interessert.  
 
Trenerhenvendelse 
Styret har mottatt mail fra en ledig trener i kretsen som ønsker å trene 
seniorlaget. Styret er enige om at vi takker nei til denne henvendelsen.  
 
Søknad om vintertreningstider 
Aina har søkt om treningstider i vinter. 
 
Gutter 2014 
Mail med orientering om at gutter 2014 - nåværende trener må trekke 
seg. Saken er løst og de har fått ny trener.  
 
Facebook-side til hallen 
Spørsmål fra arbeidsgruppen som jobber med Greipstadhallen, med 
spørsmål om å de kan starte opp en Facebook-side til den nye hallen. 
Styret stiller seg positive til henvendelsen. Renate svarer gruppen. 
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Status -   

Sportslig: 
Det planlegges trenermøte for alle lag i uke 43. 
 
Senior: 
Nye spillere til laget. Vanskelig å få med spillere med på kampene. 
Treneren har gjort en fin jobb.  
Det har vært mange kamper i sesongen. Mange kamper med lange 
reiser. Styret vil gi melding til kretsen om dette. 
 
 
Ellers OK sportslig i alle lag.  
 

 

 
 
Agenda:  
 

Saksnummer Sak Ansvar 

 Evaluering Aalborg City cup Aina 

Referat:  Positivt: lagene fikk spillemotstander fra forskjellige lag, som de ellers ikke har 
møtt. Bra nivå på dommerne.  

Negativt: Lite fritid til å gjøre noe sosialt. Dårlig mat.  

Det er kommet flere tilbakemeldinger om mye bråk på skolen de overnattet. 
Cupen har vært greit.  
 
Veien videre: Aina tar kontakt med Grimstad sportsreiser og hører om det 
planlegges LKB 2023. Tema vil bli tatt opp på trenermøte i uke 43. Styret tar stilling 
til veien videre når man vet hvilke turneringer som er aktuelle og hva trenere 
tenker om de ulike cupene.  
  

 Turneringer – hvilke, hvor mange og pris?  

Referat: Styret ønsker at lagene skal delta på turneringer gjennom året. 
Pris opp til 2000,- dekkes av klubben. Pris over det må konfronteres med 
styret i forkant av påmelding.  
 

 Kiwi cup – oppfølging fra forrige møte  

Referat: Kiwi cup 2023 avlyst.  
Greipstad har måttet si fra seg Sørlandshallen andre helg i januar 2023.  
 
Styret ønsker å booke hallen andrehelgen januar 2024. Renate sendt mail.  
 

  Evaluering dugnad – vask og kiosk Stine 

Referat: Dugnaden for kiosk og vask av klubbhus har vært godt gjennomført.  
Fortsetter å vaske klubbhuset ukentlig.  
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 Eventuelt 

Referat:   

 


